
Jegyzőkönyv 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának 

Rendkívüli képviselő-testületi üléséről 
 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal 
Időpontja: 2012. Október 1. (Hétfő) 14:30 óra 
 
Bencsik Mónika polgármester: Szeretettel köszöntök mindenkit, Nagykovácsi 
Nagyközség Önkormányzatának, rendkívüli Képviselő- testületi ülésén. Mielőtt rátérnénk a 
napirendi pontok egyeztetésére, megállapítom, hogy testület 7 fővel jelen van, 
határozatképes. Bárdos Iván képviselő úr külföldön tartózkodik, dr. Balog László képviselő 
úr dolgozik. A meghívón 2 napirend van: 
 
Napirend:  
1. Döntés 82/2012 (VI.21.) határozat módosításáról 
2. Indítványok, javaslatok:  
 
Kérdezem a tisztelt képviselő társaimat, hogy, aki egyetért a napirenddel, az 
kézfeltartással jelezze, megállapítom, hogy a jelenlévő 7 fő 7 egyhangú igen 
szavazattal, elfogadta a napirendet módosítás nélkül. 
 
1.napirendi pont: 
Döntés 82/2012 (VI.21.) határozat módosításáról 
 
Bencsik Mónika polgármester: A Többcélú Kistérségi Társulási Tanács jogutód nélkül 
megszűnik, ezt kimondtuk 6 hónappal ezelőtt. A társulás munkaszervezetének vannak 
közalkalmazottjai és júniusban olyan határozatot hoztunk, hogy 2 fő közalkalmazottat fel 
kell menteni, mert a továbbfoglalkoztatásukra nincs lehetőség. Ezt követően megszületet a 
Többcélú Kistérségi Társulási Tanács döntése arról, hogy mind a 4 közalkalmazottnak a 
felmondása megtörténi. A végkielégítésükre a Belügyminisztériumi pályázatot beadtuk, 
hiánypótlás érkezett a Kistérségi Társuláshoz. Jegyző asszony a határozat 
módosításában kijavította a 2 főt 4 főre. Holnap van a hiánypótlási határidő benyújtása, 
ezért kérném a támogató szavazatokat. Kérdés felvetés van-e? Nincs. Aki így elfogadja a 
határozat módosítását azt kérem, kézfeltartással jelezze. Megállapítom, hogy a testület 
jelenlévő 7 tagja, 7 egyhangú igennel elfogadta a 82/2012 (VI.21.) határozat 
módosítását: 

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

144/2012. (X.01.) HATÁROZATA 
 
Tárgy: Döntés a 82/2012 (VI.21.) határozat módosításáról 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
határozatot az alábbiak szerint módosítja: 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
vonatkozó jogszabályok figyelembevételével – Pilis – Buda – Zsámbék Többcélú Kistérségi 
Társulási iroda munkaszervezetének elbocsátott négy közalkalmazottját a Polgármesteri 
Hivatal alkalmazni nem tudja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester, Jegyző 
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2. napirendi pont:  
Indítványok, javaslatok 
 
Bencsik Mónika polgármester: Ma Jegyző asszonnyal együtt átmentük Solymárra a 
Kistérségi Társulási ülésre, mert jelezték, hogy ott lesz az a Kormánybiztos, aki a Járási 
Hivatalok szervezésére hivatott. Október 15-ig szeretnék megkötni a polgármesterekkel és 
a jegyzőkkel azokat a megállapodásokat, melyek a Járási Hivatalokra vonatkoznak. Ez 
jelent egyrészt személyi állomány átadást, akár üres státusz átadást is várják, illetve 
eszköz átadást is. Csütörtökön 9 órára megyünk Budakeszire és ott tárgyaljuk a mi Járási 
Hivatali ügyünket. A jövő évi költségvetés vitájának egyik módosító javaslatában egy olyan 
képletet hozott létre a Kormány, ami az összes járási lakosságszámhoz arányosítottan a 
Járási Hivatal tervezett létszámát, és az adott település összes lakosság számát 
viszonyítva kiadja, hogy hány főt kell átadnunk, illetve hány fővel működhet a hivatal. 
Egyik legnagyobb létszámmal működő Járási Hivatal az Budakeszi. A járási rendszer 
lénye, hogy területi államigazgatási szervet hoznak létre. Lesz egy törzs hivatal, az alatt 
szakigazgatási szervek lesznek, Földhivatala, Gyámhivatal, Okmányiroda stb. A 
szabálysértési ügyek már nincsenek helyben intézve. Ezen kívül állategészségügy, 
népegészségügy, munkaügy, menekültügy, némi polgárvédelmi, katasztrófavédelmi ügyek 
is átkerülnek a területi szervhez. Nagykovácsi kiemelt helyzetbe került Budakeszi járás 
tekintetében, mert lesz kirendeltségünk, szinte önálló járási részleg leszünk. Ez nem 
Kormányablakot jelent még, hanem rendes kirendeltséget. Egy teljes helyiséget, 
létszámmal, géppel berendezésekkel át kell adnunk. 
Mindeközben Remeteszőlősön megvolt a közmeghallgatás, egyértelműen Nagykovácsit 
akarja a lakosság, mint közösen fenntartott hivatalt. A Képviselő-testületük még nem 
döntött, viszont Budakesziről megkapták már, hogy ott nem veszik át őket. 
Fentiekkel kapcsolatban ennyit szerettem volna elmondani tájékoztatásul. 
 
Dékány Angella alpolgármester: A helyi vérvétellel kapcsolatban döntött a testület arról, 
hogy szeptember 1-től lehetőséget biztosít. Csodálkoztam, hogy ebbe én nem lettem 
bevonva. A lényeg, hogy semmi baj, fogtam és nekiláttam áttekinteni az ügyet. A 
vállalkozót behívtuk igazgatási osztályvezető asszonnyal és megbeszéltük a teendőket. 
Kérdeztem, hogy hol folytatott eddig tevékenységet, kiderült, hogy sehol nem folytatott 
még eddig. Most végzett el egy vérvételi tanfolyamot, de a felesége, aki orvos annak a 
cégében ezt a tevékenységet tudja folytatni. Ami gond, hogy semmit nem tudott, hogy 
milyen engedélyeket kell beszereznie. ÁNTSZ-t felhívtam, elmondta a kolleganő, hogy 
milyen papírokat kell beszerezni. Pár napon belül ki is jött és a helyszínen megbeszéltük, 
hogy milyen elvárásai vannak az ÁNTSZ-nek. Tőlünk azt kérték, hogy dupla medencés 
mosogatót kell beszerelni a helyiségbe, mi azt teljesítettük. A vállalkozónak elmondta, 
hogy milyen feladatai vannak, szakmai program, felelősség biztosítás, veszélyes hulladék 
elszállítása stb. Ami gond, hogy a Vállalkozónak még a mai napig nincs a befogadó 
intézménnyel befogadó nyilatkozata, ez a János Kórház lenne. Ma reggel azt ígérte, hogy 
2 napon belül meg lesz. Még nehezíti a helyzetet, hogy nekünk, Önkormányzatnak ugyan 
ezeket a szakhatósági eljárásokat le kell folytatnunk. Működési engedélyeket, felelősség 
biztosításokat kell kötni erre a feladatra kb. 100.000,-Ft plusz költséggel jár ez. 
Tájékoztatni szerettem volna a Tisztelt Képviselő testületet, hogy lassabban fog menni a 
folyamat, mint ahogy azt terveztük. 
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Kósa Sándor képviselő: A Vállalkozó ott elmondta a testületi ülésen, hogy ő most kezdte 
ezt az egészet, csak a munkát szeretné. 
 
Dékány Angella polgármester: Ezzel nincs is gond csak, ha egy picit várunk előkészítjük 
jobban és most nincs ez a csúszás. Azért kellemetlen, mert megjelentettünk a 
Böngészőben a kezdést és már kérdezik, hogy mikor lesz? 
 
Diószeghy Tünde képviselő: Az lehet már tudni, hogy októberben mikor lesz Képviselő-
testületi ülés? 
 
Bencsik Mónika polgármester: Igen, a tervek szerint október 18-án. 
Tisztelettel megköszönöm a Képviselő-testületnek a részvételt, további kérdés, javaslat 
nem lévén a rendkívüli Képviselő-testületi ülést 15:00 perckor bezárom. 

 
 
 

Kmf. 
 
 
 
 
 

Bencsik Mónika      Tóthné Pataki Csilla 
  polgármester       jegyző 
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